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 Opening en vaststellen van de agenda 

 

De burgemeester opent de vergadering. 

Hiermee wordt ingestemd de agenda wordt verder ongewijzigd vastgesteld. 
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 Verslag 15 maart 2021 

 

Het verslag van 15 maart wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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 Mededelingen 

1. Update van de werkgroep ‘raad en daad’, cursus bekendheid raadswerk. 

Raad&Daad: mw. Van der Velden en dhr. Jansen doen verslag van de stand van 

zaken. Ruim dertig aanmeldingen, waarvan een deel nu op een wachtlijst. 

Cursusavond 1 op 10 mei heeft nu vorm gekregen en is rond. De overige 

avonden worden door anderen gegeven en moeten nog vorm gegeven worden. 

De leeftijd van de deelnemers varieert van ong. 17 tot 80 jaar. Veel deelnemers 

met zoom ervaring. De verhouding man-vrouw is ongeveer fifty fifty. 

 

2. Stand van zaken mbt "geheimhouding", dhr. Ok, de burgemeester en de 

griffier vormen samen met mr. Olaf Schuwer een werkgroep. 

Vanuit de werkgroep zal een notitie verschijnen over geheimhouding. In de 

gedragscode is ook opgenomen dat er een protocol moet worden vastgesteld 

over geheimhouding. Het zou zo kunnen zijn dat deze notitie daar ook deel van 

uit gaat maken. Er komt nog een avond voor de raad over geheimhouding. 

Zo in een klein comité iets oppakken en uitwerken is prima bevallen. Misschien 

ook een werkwijze om vaker toe te passen. 

 

3. Devices: Het heeft wat gedoe gegeven om het office pakket op de nieuwe 

devices te krijgen. Dat lijkt nu gelukt te zijn. De huidige raadsleden krijgen allen 

een maandelijkse vergoeding. Dat kan alleen nog maar in deze raadsperiode. In 

de volgende raadsperiode kan er alleen gekozen worden voor een I-pad of een 

eenvoudige laptop in bruikleen. De raadsleden krijgen dan geen maandelijkse 

vergoeding meer. Raadsleden waarvan het device nu “op” is, kunnen nu alvast 

een device in bruikleen krijgen. Er zijn al een aantal raadsleden die hier gebruik 

van hebben gemaakt, terwijl één raadslid, waarvan de I-pad mankementen 

begon te vertonen, er voor gekozen heeft om zelf een nieuw apparaat te kopen 

en de maandelijkse uitkering te behouden. 

Het presidium heeft besloten dat gekozen kan worden uit een i-Pad met 4G, een 

eenvoudige laptop met ook 4G/Wifi mogelijkheid beide met een Officepakket en 

zo gewenst een eigen laptop. Voor een eigen laptop wordt geen ondersteuning 

door de RID gegeven en ook geen financiële tegemoetkoming. Er wordt 

overgegaan tot actief aanbieden aan de huidige raads- en commissieleden. Het 

wordt aan hen overgelaten of zij nu een ander device wensen of dat zij de 

raadsperiode nog "uitzitten" met het huidige device. 
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 Gedragscode 

 

Het nu aangeboden concept is in "gewone mensen taal". Er moeten nog twee 

protocollen aan toegevoegd worden. 

Voor alle duidelijkheid  wordt de tekst bij hoofdfunctie en nevenfunctie 

aangepast. In de tekst zullen de begrippen bezoldigd en onbezoldigd gebruikt 

worden. 

Verder aanpassingen bij de uitnodigingen zodat duidelijk is dat dit gaat om de 

uitnodigingen die als raads- of commissielid ontvangen worden. Idem bij 

geschenken. 

Complimenten voor deze versie. 

Voor burgemeester en wethouders zal ook een gedragscode worden opgesteld. 

Er is hierbij gekozen voor de modelverordening van de VNG 

Beide gedragscodes zullen aan de raad van juni worden voorgelegd om deze 

vast te stellen. 

Bij aanvang van de nieuwe raadsperiode zal de gedragscode ter ondertekening 

worden voorgelegd. 
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 Jaarlijke klankbordgesprek burgemeester 

Complimenten voor de verordening. 

Deelname aan de klankbordgesprek is niet alleen voorbehouden aan 

fractievoorzitters. 

De fractievoorzitters zullen in de fractie de belangstelling voor deelname 

onderzoeken. 
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 voorstel om tijdens raadsvergadering vast agendapunt toe te voegen: EU-

regio en Regio Arnhem - Nijmegen 

Afspraak: het verslag van de heren De Nooij en Pollmann verspreiden onder alle 

raads- en commissieleden. 

Verzoek om raadsvoorstel voor benoeming 2 leden Agendacommissie regioraad. 

Hiermee wordt ingestemd, fracties worden verzocht kandidaten voor te stellen. 

Bij meerdere kandidaten wordt schriftelijk gestemd. Oproep in griffiebrief. 

Verzoek om verslagen van het DB ook onder raad- en commissieleden te 

verspreiden. 

Afgesproken wordt dat er voortaan bij de raadsvergaderingen bij de 

mededelingen ook ruimte is voor raadsleden die aan diverse gremia deelnemen 

om kort en bondig informatie te verstrekken. Denk aan o.a. aan EU-regio raad, 

RDL etc 
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 Onjuist gebruik van raadsinstrumentarium 

 

Voorstel: een aparte avond hiervoor organiseren. Gebruik maken van 

voorbeelden, bijvoorbeeld meerdere woordvoerders van een fractie bij eenzelfde 

agendapunt. En dan dit bediscussiëren, dat beklijft meer dan een avond les over 

raadsinstrumenten. Het gaat niet alleen over de raadsinstrumenten maar ook om 

het herijken van eerder gemaakte afspraken. 

Voorkeur voor een fysieke bijeenkomst op een avond. 
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 Rondvraag 

Voorgesteld wordt om bij het teruggaan naar fysiek vergaderen te bespreken wat 
we willen behouden vanuit het digitaal vergaderen; de lessen die we geleerd 
hebben. (moet voorbereid worden) 
 
 

 


